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Odbor za unapretlenje kvalitete
Voditeljica izv. prof. Lara Aranza

ZAPISNIK

Sa 20. Sjednice Odbora za unapredenje kvalitete Umjetnidke Akademije koja se odrLala2.
veljade 2017 . godine u l0 sati u prostorijama dekanata, Zagrebadka 3 sa slijedeiim dnevnim
redom:

Sjednici su prisustvovali dlanovi Odbora za kvalitetu:

dr. sc. Vito Bali6, v. asistent
izv. prof. lvan Kolovrat
Marij ana Markoti6, studentica Glazbenog odj ela

Sjednici nisu prisustvovali :

izv. prof. dr. sc. Ivana Tomi6 Feri6 ( opravdano )
Dora BlaZevid, studentica Likovnog odjela ( opravdano )
Konstantin Haag, student Glume

Sjednici je prisustvovao, na poziv Odbora, student Luka Jadri6, predsjednik Studentskog
zbora UMAS-a

Dnevni red sastanka:

I . Osvrt Studentsko g zbora i Odbora za kvalitetu na provedbu ankete nastavnika za
zimski semestar 2016.1 17 . - prij edlozi i priprema provedbe ankete za lletni semestar





2.Izvjelce sa sastanka CroQAnet, Zagreb ( poslano kao prilog elektronskoj po5ti od 20.
prosinca 2016. god.)

3. Anahza materijala sa edukacije iz podrudja unaprjedenja kvalitete visokih udili5ta, Split 18.

sijednja 2017 . ( Ishodi, kriteriji i vrednovanje poslano kao prilog elektronskoj po5ti od 1.

veljade 2017 . god. ).

4. Prijedlozi za udinkovitiju strukturu kvalitete

5. Razno

Adl

Voditeljica Aranza obavijestila je Odbor da dio prodelnika nije dostavio podatke za
provodenje ankete nastavnika za pro5li, zimski semestar 2016.117 . godine. Zakljudeno je da bi
izlazne podatke za pripremu Studentskih anketa za ocjenu rada nastavnika trebala Odboru
dostavljati ( kao i ranijih godina ) Studentska referada. Nakon toga bi prodelnici Odsjeka
provjerili, ispravili i nadopunili dostavljene tablice koje bi onda voditeljica Odbora objedinila
te poslala Sveudili5tu.

Predsjednik Studentsko g zbora Jadric obavijestio je Odbor da su na SveudiliStu dogovarane
izmjene koje bi se primijenile na ankete koje se provode na UMAS-u. U anketama ne bi bio
nazna(en spol studenta te bi, za kolegije kod kojih je to moguie, anketa bila zbirna za sve
godine studija koje vodi isti nastavnik.

Na taj nadin poku5ao bi se osigurati vi5i stupanj anonimnosti prilikom ispunjavanja anketa te
povecati objektivnost ocijene kvalitete nastavnika.

Mogu6nost objedinjavanja anketa pojedinih nastavnika procijenit 6e prodelnici, studenti,
prodekani i Odbor.

Studentski zbor UMAS-a na vrijeme ce organizirati raspodjelu anketnih koverti za provedbu
ankete nastavnika zaljetni semestar 2016.117. godine.

Izvadak iz priruinika o kvaliteti UMAS-a

4. 5.3. Studentsko vrednovanje kvalitete nustave
Cilj aktivnosti: Cilj ove aktivnosti je pratenje zadovoljstva studenata kvalitetom nastave i
radom nastavnika kako bi sc uoiili i korigirali eventualni nedostatci u sadriajima programa i
radu nastavnika.
Odgovorne osobe: Odbor za unaprjedivanje lcvalitete, Poujerenstvo za unaprjedenje nastave,

Uprava Akademije.
Postupak provedbe aktivnosti: U postupku vrjednovanja sudjeluju redoviti studenti svih
godina preddiplomskih, diplomskih i poslijediplomskih studija koji ispunjavaju anketne
obrasce o predmetnim nastavnicima i suradnicima koji su sudjelovali u izvodenju nastave u
prethodnom semestru. U svrhu usporedivosti s drugim sastavnicama Sveuiiliita, studentskn
evoluacija nastave i nastavnika provodi se na temelju standardiziranih upitnika na razini
Sveuiiliita. Odbor odreduje razdoblje u kojem te se unutar semestro provodili
studentska anketa te obaujeitava prodeknne za nastqvu, predstojnike i nastavnike o vremenu



trajanja ankete. Anketsri imenovani od Studentskog zbora UMAS-a, preuzimaju anketne
upitnike zajedno s omotnicom za njihovu pohranu i kontrolnim listiiem (koji se ispunjava
po zavrietku anketiranja) te dolaze na nastavu odreitenog predmeta. Nakon ito studenti
ispune anketne upitnike, anketar ih prikuplja i slavlja u omotnicu koju dostavlja
poujereniku Odbora.
Obradu anketnih upitnika obavlja sveuiiliini Centar zo unaprjedenje lcvalitete koristeti se

odgovarajutim sofnerom i dobivene rezultate dostavljo dekanu i voditelju/voditeljtci Odbora
za unaprjedivanje kvalitete Akademije. Ako su rezultati studentskih anketa negativni ili
uputuju na ispodprosjeinu kvalitetu nastave nekog nastavnika unutar viie od polovine
nastave odrZane unutar jednog semestra, dekan provodi razgovor s tim nastqvnikom. Ako se

loie procjene ponavljaju, odnosno rezultati anketa sustavno (viie od 3 puta unutar istog
kolegija) uputuju na nisku kvalitetu nastave, formira sc posebno poujerenstvo koje
procjenjuje izvedbu nastave, provodi razgovor s nastavnikom te preporuiuje naiine
poboljianja izvedbe nastave u budutnosti. U tom poujerensfvu sudjeluje predstavnik Odbora
za unaprjedivanje kvalitete, prodekan za nastavu, predstojnik odsjeka na kojem sc izvodi
kolegij i ostali ilanovi koje imenuje dekan.

Dinamika provedbe: Aktivnost se provodi na lcraju svakog semestra.
Dostupnost rezultata provedene aktivnosti: Rezultati aktivnosti dostupni su na mreZnim
stranicama Akademije u obliku zbirnoga statistiikog izujeita.

Ad2 i Ad3

Svi materijali sa odrZanih sastanaka dlanovima Odbora proslijedeni su elektronskom po5tom
Izvje56e sa sastanka CroQAnet odrZanog uZagrebu 19. prosinca2016. godine voditeljica
Odbora poslala je i dekanu, prodekanima, prodelnicima i referadi.

Zakljudeno je da se neki od primjera dobre prakse mogu ostvariti i na UMAS-a no svakako je
yaLno da Sto prije profunkcionira cijeli sustav kvalitete sa vei oformljenim povjerenstvima.

Ad4

U najavi sjednice voditeljica Aranza uputila je zamolbu da svi dlanovi Odbora, pogotovo
studenti, ukaZu na probleme koji se u sustavu javljaju te pripreme i predloZe nadine kako
poboljSati slabe todke.

Studentica Markoti6 napomenula je da 6e dlanovi Odbora sa studija Glume, zbog obvezana
studiju rijetko sudjelovati u radu Odbora. Voditeljica Aranza smatra da to nije dobro jer je
Odbor jedan od mehanizama rjeSavanja i pobolj5anja manjkavosti i mana sustava.

Studentica Markotid predloZila je da ie razgovarati sa studentima Glume te ih potaknuti na
ve6u suradnju te prenijeti Odboru prijedloge i probleme s kojima se studenti Glume susre6u.

Kolega Kolovrat ponovio je prijedlog o promijeni strukture studija za pojedine kolegije koji bi
se mogli odabirati ne samo vertikalno ve6 na bilo kojoj godini studija. Prema mi5ljenju kolege
Kolovrata na ovaj nadin do5lo bi do veie umreZenosti Odjela na Akademiji, racionalizirali bi
se financijski rashodi i omogudio bi se studentima Siroki odabir izbornih kolegija.

Prema miSljenu kolege Kolovrata Odbor nije udinio ni5ta da se stanje na UMAS-u popravi
nakon reakreditacije. S tim se samo djelomidno sloZila voditeljica Aranza napominjuii da su

se kroz proteklu akademsku godinu ostvarile pozitivne promijene u vi5e segmenata: smanjila



se vanjska suradnja, nadinjene su znadajne promjene na svim programima studija Likovne
kulture, ujednadena je opteredenost nastavnika i raspodjela ECTS bodova, osnovan je
Studentski zbor koji je okupio sve Odjele UMAS-a i ostvaruje zapalenu suradnju sa

Sveudili5tem i vodstvom Akademije, u tijeku je veliki broj natjedaj a za zapolljavanje i
napredovanj e nastavnika.

Kolega Bali6 predloZio je Studentskom zboru da pokuSaju aplicirati na naLje(aje za

financiranje putem Strukturnih fondova te se tako vec na studiju podnu pripremati na

okolnosti koje 6e ih dekati nakon diplome.

Ad5

Voditeljica Aranza obavijestila je Odbor da je prorektorica Muli6 poslala dopis svim
sastavnicama da je na Rektorskom kolegiju odrZanom 24. sije(rya2017. dogovoreno je da se

nagrade najbolje ocijenjeni nastavnici prema studentskom vrednovanju nastavnog rada u
akademskoj godini 2015.12016. - po jedan nastavnik sa svake sastavnice. Ocjena se

izradunava na nadin da se u obzir uzmu ocjene iz svih predmeta za koje je nastavnik ocijenjen
za akademsku godinu 2015.12016. i izraduna prosjedna ocjena.

Voditeljica Aranza pregledala je podatke za pro5li, ljetni semestar 2015116,u sustavu Evasys

te obavijestila Odbor da je vi5e od 30 nastavnika zasve kolegije koje izvode na UMAS-u
dobilo ocjenu 5.0 te da je nemoguce na osnovu tih podataka odabrati jednog nastavnika.

Napomena: 7. veljade 2017 . godine elektronskom po5tom prorektorica Mulii obavijestila je
sastavnice da je na 

'uprovo 
odrianom sastanku kolegija Rektora, donesena odluka da se, za

sada, odustane od tog projekta."

Sjednicaje zavr5ena u 13.30

Voditeljica Odbora

izv.prof. Lara Aranza

Upu6eno elektronidkim putem

Izv. prof. dr. sc. Ivana Tomii Ferii, ivanatf@ffst.hr

Izv. prof. Ivan Kolovrat, kolovrat@umas.hr

Dr. sc. Vito Bali6, v. asistent, vito.balic@umas.hr

Marijana Markoti6, studentica Glazbeni odjel, marijana-markotic@hotmail.com

Dora BlaZevi6, studentica Likovni odjel dora.bla95@gmail.com
Konstantin Haag, student Glume konstantinhaag@gmail.com

Dekan: mateo.perasovic@ smail.com

Dekanat: office@umas.hr
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